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 זיו שלום לך.  

 .. ... כמה שאלות ובקשותקצת עידכונים בנושא שבעים לכפר מנחם ו

אריה, אור ישראלי, טלי שור, צבי קרן  -כולל את ניקי )רכזת תרבות(, עמליה ג. אלעד בן 70-צוות ה

ואני. )אני מניחה שחלק מהשמות אפילו אינך מכיר, אבל מדובר בחתך של מגוון שכבות ואוכלוסיות כי  

, רחבה ככל האפשר  היא לתת, בשנה זו,דגש לפעילות קהילתיתשלנו המטרה וההתכוונות 

                                        .(  והמתאימה למגוון הרחב של האוכלוסיות החיות היום בכפר מנחם

 טרם נוצר קשר אינטנסיבי אבל יש תוכניות...(  –אנחנו בקשר עם דלית גדיש מההרחבה 

מפגשים עם חברים   , למרות שלא התלהבת מהרעיון  בצענו, בימים בין ראש השנה ליום כיפור

מפנטזים לגבי  ובמטרה לשמוע מציבור רחב ככל האפשר מה האנשים רוצים, חושבים  ,ותושבים 

, במסגרת חוגי  וחמישה  20-40 ילאיאחד לקשישים, אחד לג  –ימו שבעה מפגשים יהתק  השנה הזו.  

לגילאים שבאמצע. המעניין הוא, )ולטעמי משמח(,שככל שירדנו בגיל עלה מספר המשתתפים.   בית, 

אנחנו מרכזים את  בימים אלה  )תושבי ההרחבה הוזמנו באופן אישי. הגיע זוג אחד למפגש הצעירים(.

   .ת והן הצעות בכיוון של שידרוג מקומות בקיבוץ, שימור וכו'. יו, הן בתחום של פעילוכל ההצעות

לשבעים. קבלנו מספר הצעות ואנחנו נערכים  לוגו  "מכרז" להצעת    יצאנו ל שלושה שבועות  לפני כ

 תהליך בחירה מיד אחרי החג )סוף אוקטובר ראשית נובמבר(.  לעד סוף שבוע זה ו ההצעות לפירסום 

יחד עם שלומי ג.   70-. נציגים מצוות הקשר ותקשורת פעילות נוספת שכבר מתקיימת היא בנושא  

-במקביל יוסי ש. וקלאודיו מטפלים בחידוש פעילות הטל ועודד ז. פועלים לשיפור פני אתר הכפר. 

כפר. בינתים, עד שישלמו כל ה"שיפוצים", אנחנו מפרסמים מידע, שחשוב שיופץ, בדפי מידע ובאתר  

 הכפר הקיים. 

                                                                                                                : מה הלאהאז איך ו

( תוך  -לאורך השנה )אחת לחודש +  פעילויות קהילתיותבגדול, אנחנו מתייחסים לשני כיווני עשיה: 

כמו: שידרוג הכניסה לקיבוץ, שיפוץ האמפיתאטרון והתאמתו   ומבצעים מיוחדים קשר לחגי ישראל 

                                                                                                   .רעיונות   ועוד  אתר פיקניק ועוד  ,לפעילויות, שימור מבנים  

                                                                                               כל זה כמובן תלוי תקציב!!! 

ומבקשת שתגישו לנו    אני פונה אליךשניה בשיחה בינינו בקשת ממני להציג תוכנית. במחשבה  

                                                                         .  ממנה נגזור את התוכנית  , מסגרת תקציבית

לבין חגי ישראל ולכן ניקי  במהלך השנה אנחנו רואים קשר בין הפעילויות    ועוד למחשבה והחלטה:

מה לגבי רעיון כמו   אבל פעילות מתחברת לחג. כאשר איתנו בצוות ולכן יש הגיון לתיקצוב משותף 

הוא שנת השבעים אבל האם  המניע   –האמפיתיאטרון לפעילות שיפוץ הכניסה לקיבוץ או התאמת 

                                                                                           ? מה אמור להיות המקור התקציבי לפעולות מסוג זה? 70-הוא אירועי שנת ה המקור התקציבי

, שתבסס בעיקרה על ההצעות  האם אחרי שתבנה התוכנית -מהן הסמכויות שלנו –ועוד שאלה 

   ?ו לבקש אישור של גוף כלשהוהאם עלינ-ותהיה מותאמת לתקציב שנקבל  שהועלו על ידי החברים  

יום ההולדת של    –יום העליה לקרקע  –רוצים לפתוח את השנה בחנוכה   אנחנו  -עד שיקבע התקציב 

הנחה אותנו ,  תיחה. . הצוות אמור להתכנס ביום שישי הקרוב ולבנות את ההצעה לאירוע הפהקיבוץ

 בבקשה איך לנהוג לפני שנקבע תקציב. 

אני נוסעת לחו"ל ערב החג לשלושה שבועות. הצוות ממשיך לפעול.  אם אתה צריך מידע ו/או פרטים  

 תפנה אל אחד מחברי הצוות.  –נוספים 

 חג שמח.               אוכמה                                                                                          


